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Wloclawek, 9 lutego 202b.

2u21 &rc /N@oa/ Sz. P.
Jacek Bulawa
Radny Rady Miasta Wloclawek

W zwi4zku z wniesion1 przez Pana interpelacj4 podczas XXVI sesji Rady Miasta

Wloclawek w sprawie ujgcia w budZecie miasta na rok 2021 zadania pod ruazw1:,,budowa

wyniesionego przejScia dla pieszych na wysokoSci kamienicy przy ul. Wojska Polskiego 12",

uprzejmie informujg, 2e sprawa zostala om6wiona na ostatnim posiedzeniu Komisji ds.

Bezpieczeristwa Ruchu Drogowego. Z uwagi na male natgZenie ruchu pieszych

uczgszczaj4cych wskazanym przejSciem, Komisja negatywnie zaopiniowala wykonanie

wyniesionego przejScia we wskazanej lokalizacji. Natomiast z uwagi na nieczytelnoSd

oznakowania poziomego na wspomnianym przej5ciu Komisja zalecila odmalowanie

oznakowania poziomego P - 10. W rwiqzku z powylszym koniecznoSd odmalowania

oznakowania poziomego na wskazanym przejSciu w najbliZszym mozliwym terminie, zostala

skierowana do Miejskiego Zarzqdu Infrastruktury Drogowej i Transportu.

Otrzymuj4 do wiadomoSci:

Biuro Rady Miasta
Wydzial Org. Prawny i Kadr
Miejski Zarzqd Infrastruktury Drogowej i Transportu

ala.

Sprawq prowadzi: Blaiej Sekretarski
Podinspektor ds. zarzqdzania ruchem.
E-mail: bsekretarski@um.wloclawek.pl
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